
Protokół  Nr XLV/18
z  Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 08 maja 2018r.

XLV Sesji przewodniczył  Pan Eugeniusz Szala – Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej
Orzesze.

Na Sesji podjęto Uchwały Nr XLV/591-605/18.

1.Otwarcie Sesji
Zastępca Przewodniczącego Rady powitał wszystkich radnych i gości.
Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  na  sali  jest  12  radnych,  co  stanowi  kworum
do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek.

Przewodniczący powołał również:
 sekretarza obrad – proponując kandydaturę p.Jana Spendel,
 Komisję Uchwał i Wniosków – proponując kandydatury p.Damiana Mrowiec oraz p.Piotra

Szola. 

Jako Przewodniczącego Komisji wskazano Radnego Piotra Szola.

Powyższe kandydatury poddano pod głosowanie i przyjęto je przy 12 gł. „za” – jednogłośnie.

2.Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Nie zgłoszono żadnych uwag dotyczących zmiany porządku obrad.

3.Przegłosowanie  zgłoszonych  i  nieuwzględnionych  poprawek  do  protokołu  z  XLIII  Sesji
Rady Miejskiej
Zastępca Przewodniczącego poinformował, że przed Sesją do protokołu nie została zgłoszona żadna
uwaga.

4.Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym.
W trakcie punktu 4 na posiedzenie przybył Radny Bartłomiej Marek. 

Burmistrz  poinformował,  że  sprawozdania  z  poszczególnych  Wydziałów  i  Referatów  zostały
radnym dostarczone na piśmie i prosi o zadawanie ewentualnych pytań. 

W związku z pytaniami wyjaśniono, że:
– prace projektowe Przedszkola w Jaśkowicach mogą się odbyć dopiero po zatwierdzeniu

zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Dodano, że projektant musi
otrzymać  wypis  i  wyrys  z  planu  oraz  udać  się  do  zasobu  geodezyjnego  w  Starostwie
Powiatowym w Mikołowie. Dopowiedziano, że miasto przystąpi do wyłonienia projektanta,
który zacznie wstępnie przygotowywać koncepcję,

– w połowie czerwca br. powinno dojść do podpisania umowy z Urzędem Marszałkowskim na
budowę  infrastruktury  aktywnego  wypoczynku  w  ramach  Lokalnej  Grupy  Działania.
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Dodano, że wybrany został wykonawca tego zadania,
– złożono wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki o dofinansowanie zadania „budowa

zaplecza sanitarno-szatniowego dla MKS Sokół” i obecnie oczekuje się na rozstrzygnięcie
tego konkursu, 

– wpłynęły 3 wnioski dotyczące nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Orzesze”. Dodano, że
spotkanie kapituły odbędzie się najprawdopodobniej 22 maja br.,

– remont odcinka boczna ul.Gliwickiej będzie wykonywany w okresie letnim,
– w ciągu  najbliższych  2  miesięcy ma  się  rozpocząć  wymiana sieci  niskiego  napięcia  na

osiedlu 25-lecia,
– podczas  losowania  osób  wnioskujących  o  dofinansowanie  do  wymiany  ogniw

fotowoltaicznych stworzono również listę rezerwową, gdyby ktoś rezygnował z udziału w
tym programie,

– Orzesze jest jedyną gminą, która odbiera odpady zielone spod posesji.

Radny Bartłomiej  Marek poruszył  kwestię  odbioru odpadów wielkogabarytowych spod posesji,
zaproponował  aby  te  odpady  odbierać  jedynie  w  Punkcie  Selektywnej  Zbiórki  Odpadów
Komunalnych w limitowanej ilości. 

Burmistrz stwierdził, że należy pozostawić wywózkę odpadów wielkogabarytowych spod posesji i
zastanowić się nad limitowaniem tych odpadów na PSZOK.

5. Sprawozdanie z realizacji:
a) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Orzeszu w
2017 roku,
b) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Orzeszu w 2017 roku,
c) Gminnego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2017.
Zastępca Przewodniczącego Rady poinformował, ze sprawozdania z programów zostały omówione
na  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Budownictwa,  Budżetu  i  Mienia  Gminy,  dlatego  prosi  o
zadawanie  pytań.  Wobec  braku  pytań  przegłosowano  w  oddzielnych  głosowaniach   przyjęcie
sprawozdań  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  w Orzeszu  w  2017  roku,  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  w
Orzeszu w 2017 roku i  Gminnego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok
2017 – 13 gł. „za” jednogłośnie. 

6.Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Orzesze.
Pan  Marek  Bem  omówił  sprawozdanie  z  realizacji  Lokalnego  Programu  Rewitalizacji  Miasta
Orzesze, co zostało zamieszczone w załączniku nr 1 do niniejszego protokołu. 

Odpowiadając na zadane pytania Pan Marek Bem wyjaśnił, że głównym projektem realizowanym
w ramach Lokalnego Programu Rewitalizacji jest Rewitalizacja obiektu OSP Orzesze na potrzeby
działalności Punktu Aktywności Społeczno-Zawodowej i Przystani dla Młodych. Dodał, że LRP
można modyfikować i zmieniać dlatego w przyszłości można zaplanować jakieś zadania związane z
rewitalizacją  terenów zielonych,  jednak trzeba  pamiętać,  że  przy ubieganiu  się  o  środki  unijne
należy realizować zarówno projekty tzw. twarde, jak i miękkie. 

7.Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2018 rok.

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 
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Skarbnik Miasta omówiła autopoprawkę dotyczącą wprowadzenia do budżetu dotacji w wysokości
85 338zł pozyskanej od Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej na
zakup sprzętu dla OSP.

Zastępca  Przewodniczącego  powiedział,  że  wszystkie  projekty  uchwał  zostały  omówione  na
poszczególnych Komisjach i prosi o zadawanie ewentualnych pytań. 
 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2018 rok została przyjęta przy 12 gł. „za”
i 1 gł. „przeciw”. 

b)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu  na  zadanie  "Przebudowa
ulicy Dojazdowej w Orzeszu"

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu  na  zadanie
"Przebudowa ulicy Dojazdowej w Orzeszu" została przyjęta przy 12 gł. „za” jednogłośnie (1 osoba
nieobecna na sali). 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na zadanie "Wykonanie i
uruchomienie Serwisu Informacyjno - Promocyjnego obszaru funkcjonalnego Powiatu
Mikołowskiego"

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisje: 
- Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu, 
- Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Uchwała  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Mikołowskiemu  na  zadanie
"Wykonanie i uruchomienie Serwisu Informacyjno-Promocyjnego obszaru funkcjonalnego Powiatu
Mikołowskiego" została przyjęta przy 12 gł. „za” jednogłośnie (1 osoba nieobecna na sali). 

d) zmiany uchwały Nr XXVIII/236/09 Rady Miejskiej w Orzeszu z dnia 11 lutego 2009r.
w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  określającego  zasady  i  tryb  przyznawania  przez
Kapitułę okolicznościowego tytułu "Zasłużony dla Miasta Orzesze"

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/236/09 Rady Miejskiej w Orzeszu z dnia 11 lutego
2009r. w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego zasady i tryb przyznawania przez Kapitułę
okolicznościowego  tytułu  "Zasłużony  dla  Miasta  Orzesze"  została  przyjęta  przy  12  gł.  „za”
jednogłośnie (1 osoba nieobecna na sali).

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących kierowania osób do uczestnictwa
w zajęciach realizowanych w Centrum Integracji Społecznej w Mikołowie

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisje: 
- Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa, 
- Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.
Przedstawił  również  protokół  z  dnia  04.05.2018r.  z  przeprowadzonych  konsultacji  społecznych
w celu poznania opinii  organizacji  pozarządowych i  podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3
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ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na temat projektów uchwał w sprawie:
• likwidacji Filii Nr 4 Huta Miejskiej Biblioteki Publicznej w Orzeszu przy ul.Św.Wawrzyńca

23 oraz zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Orzeszu,
• przyjęcia statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu,
• utworzenia Miejskiego Żłobka w Orzeszu oraz nadania jego statutu,
• zmiany  Uchwały  Nr  XLII/581/18  z  dnia  1  marca  2018r.  w  sprawie  tygodniowego

obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół  prowadzonych  przez  Miasto
Orzesze, a nie wymienionych w art.42 ust.3 Karty Nauczyciela,

• szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za
uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowania  odpadami
komunalnymi,

•  wprowadzenia zmian do tekstu jednolitego Uchwały Nr XL/539/17 Rady Miejskiej Orzesze
z dnia 14 grudnia 2017r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania i porządku na
terenie Miasta Orzesze,

• wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących kierowania osób do uczestnictwa w
zajęciach realizowanych w Centrum Integracji Społecznej w Mikołowie.  

Protokół z przeprowadzonych konsultacji stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień dotyczących kierowania osób do
uczestnictwa w zajęciach realizowanych w Centrum Integracji  Społecznej  w Mikołowie została
przyjęty przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

f) oceny zasobów pomocy społecznej Miasta Orzesze
Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa. 

Uchwała w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej Miasta Orzesze została przyjęta przy 13 gł.
„za” jednogłośnie. 

g)  wprowadzenia  zmian  do  tekstu  jednolitego  Uchwały  Nr  XL/539/17  Rady  Miejskiej
Orzesze  z  dnia  14  grudnia  2017r.  w  sprawie  wprowadzenia  Regulaminu  utrzymania
czystości i porządku na terenie Miasta Orzesze

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa. 

Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do  tekstu  jednolitego  Uchwały  Nr  XL/539/17  Rady
Miejskiej  Orzesze  z  dnia  14  grudnia  2017r.  w sprawie  wprowadzenia  Regulaminu  utrzymania
czystości i porządku na terenie Miasta Orzesze została przyjęta przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

h)  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za
uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa. 

Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług w zakresie  odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian
za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta przy 13 gł. „za”
jednogłośnie. 
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i)  wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności przesyłu
Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej służebności przesyłu została
przyjęta przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

j)  likwidacji  Filii  Nr  4  Huta  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w  Orzeszu  przy
ul.Św.Wawrzyńca 23 oraz zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Orzeszu

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Uchwała w sprawie likwidacji  Filii  Nr 4 Huta Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w Orzeszu przy
ul.Św.Wawrzyńca  23  oraz  zmiany  statutu  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w  Orzeszu  została
przyjęta przy 12 gł. „za” i 1 gł. „wstrzymującym się”. 

k) zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu przyjętego
Uchwałą Nr XVIII/194/12 Rady Miejskiej Orzesze z dnia 26 stycznia 2012r.

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Sekretarz Miasta wyjaśniła, że statut ZGKiM został poszerzony o utrzymanie Punktu Selektywnej
Zbiórki Odpadów Komunalnych i dopiero po uchwaleniu tej zmiany będzie możliwe podjęcie jego
tekstu jednolitego. 

Odpowiadając na zadane pytanie Zastępca Burmistrza powiedziała,  że został  powołany roboczy
zespół,  który  ma  przeanalizować  możliwości  i  koszty  obsługi  gospodarki  śmieciowej  przez
ZGKiM.

Uchwała w sprawie  zmiany statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Orzeszu
przyjętego Uchwałą Nr XVIII/194/12 Rady Miejskiej  Orzesze z dnia 26 stycznia 2012r. została
przyjęta przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

l) wyrażenia  opinii  przez  Radę  Miejską  Orzesze  o  przystąpieniu  Miasta  Orzesze  do
Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii

Zastępca  Przewodniczącego  odczytał  protokół  z  dnia  08.05.2018r.  Komisji  Konsultacyjnej  z
przebiegu konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta Orzesze w sprawie przystąpienia Miasta
Orzesze do Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii. 
W  wyniku  konsultacji  mieszkańcy  opowiedzieli  się  za  przystąpieniem  Miasta  Orzesze  do
Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii.

Uchwała w sprawie wyrażenia opinii przez Radę Miejską Orzesze o przystąpieniu Miasta Orzesze
do Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii została przyjęta przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

m) utworzenia Miejskiego Żłobka w Orzeszu oraz nadania jego statutu
Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Uchwała w sprawie utworzenia Miejskiego Żłobka w Orzeszu oraz nadania jego statutu została
przyjęta przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 
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n)  zmiany  Uchwały  Nr  XLII/581/18  z  dnia  1  marca  2018r.  w  sprawie  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół  prowadzonych  przez  Miasto
Orzesze, a nie wymienionych w art.42 ust.3 Karty Nauczyciela

Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Uchwała  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XLII/581/18  z  dnia  1  marca  2018r.  w  sprawie
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  szkół  prowadzonych  przez
Miasto Orzesze, a nie wymienionych w art.42 ust.3 Karty Nauczyciela została przyjęta przy 13 gł.
„za” jednogłośnie. 

o)  rozwiązania Zespołu Szkół im. Poległych na Pasternioku w Orzeszu
Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  uchwała  została  pozytywnie  zaopiniowana  przez
Komisję Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Uchwała w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół im. Poległych na Pasternioku w Orzeszu została
przyjęta przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

8.Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje
Zastępca Przewodniczącego odczytał odpowiedź na interpelację Radnego Janusza Zgoł dotyczącą
zlokalizowania przystanku autobusowego w centrum Woszczyc dla linii nr 69. Poinformował, że
Radny zwrócił się do członków Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia
Gminy o przeznaczenie środków na wydłużenie trasy autobusowej w Woszczycach. 

Radny Janusz Zgoł zauważył, że Woszczyce są bardzo rozległym sołectwem oraz, że mieszka tam
wielu starszych mieszkańców. Poprosił  radnych o przeznaczenie środków na wydłużenie trasy i
zlokalizowanie przystanku autobusowego w centrum Woszczyc dla linii nr 69.

Rada Miejska pozytywnie zaopiniowała prośbę mieszkańców Woszczyc odnośnie wydłużenia trasy
i  zlokalizowania przystanku autobusowego w centrum Woszczyc dla linii nr 69 przy 13 gł. „za”
jednogłośnie. 

9.Zapytania i wolne wnioski
1/Zastępca  Przewodniczącego  poruszył  sprawę  wniosku  PKP  dotyczącego  możliwości
przywrócenia ruchu pasażerskiego do Jastrzębia Zdroju wzdłuż nieistniejącej  już linii  biegnącej
m.in. w Zawadzie. 

Sekretarz Miasta wyjaśniła, że PKP zwróciło się do Wicemarszałka Województwa Śląskiego oraz
Starostw  Powiatowych  i  Gmin  Województwa  z  propozycją  odtworzenia  linii  kolejowej  do
Jastrzębia  Zdroju.  Dodała,  że  przedstawionych  zostało  kilka  wariantów  przebiegu  linii  oraz
wystosowano prośbę o zajęcie stanowiska odnośnie możliwości współfinansowania opracowania
dokumentacji projektowej. Dopowiedziała, że kontaktowano się telefonicznie z PKP  i uzyskano
informację,  że  budynki  mieszkalne  muszą  być  usytuowane  minimum 10m od  granicy  obszaru
kolejowego.  Dodała,  że  w Orzeszu w omawianym miejscu budynki  mieszkalne  znajdują się  w
odległości 6-8m od granicy obszaru kolejowego. 

Burmistrz  stwierdził,  że  nie  widzi  zasadności  takiego rozwiązania  komunikacyjnego  na  terenie
miasta.  Zwrócił  uwagę,  że Orzesze ma dobre połączenia autobusowe. Dodał,  że  gmina nie  ma
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również zabezpieczonych środków na opracowanie dokumentacji  projektowej.  Dopowiedział,  że
zgodnie  ze  studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta,  linia
kolejowa 159 to teren przeznaczony pod obwodnice i trasę rowerową. 

Radny  Eugeniusz  Buchalik  zauważył,  że  przewozy  kolejowe  są  rozwiązaniem  najbardziej
ekologicznym i nie należy od razu odmawiać PKP. Stwierdził,  że miasto nie  ma środków, aby
partycypować w kosztach opracowania koncepcji. 

Radny  Bartłomiej  Marek  zwrócił  uwagę  na  mieszkańców,  którzy  wybudowali  swoje  domy w
wzdłuż nieistniejącej linii kolejowej.

Radny Janusz Zgoł zauważył, że opracowanie koncepcji omawianej linii kolejowej nie zostało ujęte
w żadnych oficjalnych projektach Urzędu Marszałkowskiego.
Zastępca  Przewodniczącego  zaproponował  wniosek  brzmiący  „Miasto  Orzesze  nie  jest
zainteresowane współfinansowaniem opracowania dokumentacji przedprojektowej linii kolejowej
relacji Jastrzębie Zdrój - Katowice”. 

Radny Bartłomiej Marek złożył wniosek formalny, aby przegłosować stanowisko: „Rada Miejska
nie widzi możliwości tworzenia linii kolejowej relacji Jastrzębie Zdrój – Katowice”. 
Wniosek został odrzucony w głosowaniu – 1 gł. „za”, 9 gł. „przeciw” i 3 gł. „wstrzymujące się”.

Następnie przystąpiono do głosowania wniosku Zastępcy Przewodniczącego, który został przyjęty
przy 13 gł. „za” jednogłośnie. 

2/Zastępca  Przewodniczącego  poinformował,  że  do  Urzędu  wpłynęła  skarga  na  Kierownika
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, która zostanie skierowana do rozpatrzenia przez
Komisję Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa. 

3/Radna Teresa Potysz poprosiła  o interwencję w sprawie parkingu przy portierni  NT Industry.
Zauważyła, że autobusy oraz auta ciężarowe nie mogą tam zawrócić, co powoduje utrudnienia w
ruchu na tym terenie. 
Burmistrz powiedział, że przeprowadzi rozmowy z właścicielem przedsiębiorstwa w tym temacie. 

10.Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Rady
zamknął XLV Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 
 
Sesja trwała od godz. 14,30 do godz. 16,25.

  Zastępca Przewodniczącego
          Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek            Eugeniusz Szala
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Radni obecni na Sesji:

1. Bańczyk Józef 
2. Bortlik Grażyna 
3. Buchalik Eugeniusz
4. Gazda Rajmund
5. Kiecka Damian
6. Marek Bartłomiej 
7. Matuszczyk Grażyna
8. Mrowiec Damian
9. Potysz Teresa
10. Spendel Jan 
11. Szala Eugeniusz
12. Szola Piotr
13. Zgoł Janusz

Radni nieobecni:
– Mach Jan 
– Tabacki Aleksander

W Sesji wzięli również udział:

 p.Mirosław Blaski - Burmistrz Miasta
 p.Sylwia Krawczyk - Z-ca Burmistrza Miasta
 p.Iwona Burszka - Skarbnik Miasta
 p.Jolanta Szubert - Sekretarz Miasta
 p.Benedykt Kurcok - Naczelnik Wydziału UM
 p.Marek Bem - Naczelnik Wydziału UM
 p.Alina Mika                        -           Naczelnik Wydziału UM
 p.Teresa Macioszek - Kierownik Referatu UM
 p.Sonia Janecka - Kierownik Referatu UM
 p.Tomasz Szier                     -           Kierownik Referatu UM
 p.Wiesław Klar                    -            Kierownik ZGKiM
 p.Danuta Piwońska              -            Kierownik MOPS
 p.Barbara Petniakowska - Komendant SM
 Radca Prawny
 przedstawiciel prasy

Orzesze, dnia 14.05.2018r.
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